
 

 

 

Zápis z kolegia děkanky HF JAMU dne 9.10. 2023 

 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová, prof. MgA. Jindřich Petráš, 
PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., doc. Jurij Likin, Ing. Jana Vondráčková 
 
Hosté: doc. Mgr. Dana Drápelová, Bohumír Stehlík (ZO VOS), MgA. Daniela Peclová, Ing. Kateřina 
Kopecká, Ing. Jakub Tabas, Ph.D. 
 

 
1. Informace prof. Willi: 

- Děkanka přivítala členy kolegia. 
- Kolegium projednalo Kariérní a personální plány, potřeby jednotlivých kateder. 
- KD diskutovalo se zástupci odborů JAMU o problematice rozpočtu osobních nákladů na HF 

JAMU. 

2. Informace doc. Goliášové: 
- KD schválilo využití materiálů z Lyonu pro MusiQuE Training 2023. 

  
3. Informace Dr. Lyka: 

- Vyhlášen další ročník FRVČ na rok 2024, podrobnosti viz: https://www.jamu.cz/tvurci-
cinnosti/podpora-tvurcich-cinnosti/frvc/. 

- KD projednalo návrh deklarace TAH: ačkoliv HF všeobecně interdisciplinární propojení 
a využití technologií v rámci tvůrčí činnosti spjaté s uměním plně podporuje, předloženou 
deklaraci vnímá jako problematickou, zejména z důvodu nejasného organizačního 
uchopení a diskutabilních finančních požadavků. 
 

4. Informace Ing. Vondráčkové: 
- KD provedlo 2. průběžné hodnocení projektů CRP – od posledního hodnocení v červnu 

2023 nedošlo k žádným zásadním změnám. Dílčí aktivity jednotlivých projektů jsou 
průběžně realizovány. HF nepředpokládá žádnou změnu projektů. Finanční prostředky jsou 
průběžně čerpány v návaznosti na plánované harmonogramy aktivit jednotlivých projektů. 
V rámci jednotlivých projektů dojde k přesunům mezi rozpočtovými položkami za dodržení 
stanovených pravidel MŠMT. V průběhu léta proběhl interní audit čerpání účelových 
prostředků CRP k 30. 6. 2023 – HF měla čerpání 55.96 %, bez připomínek. 

- KD schválilo:  
o návrh na udělení mimořádného stipendia pro manažerky za MSLJ – Čermáková, 

Kavalová, Pokorná A., Pokorná L, 
o návrhy SPS na říjen až červen: KJ – Čejka, KDOR – Hájek, KBN – Paša, KHP – 

Novotný, 
o návrhy na stážová místa říjen až červen: JAO – Hric, Stromková, 

KO – Papírníková, Zatloukalová, Marketing – Slaběňáková, Shcharbakova, 
Konc. odd. – Machulová, Rajnohová, Gáč, 

o mimořádná stipendia studentů: M. Hanchak (kytara) – zápisné na mezinárodní 
kytarovou soutěž Guitartalent, Z. Jeřábková (zpěv) – zápisné na International 
Competition for Opera Singers (Enna, Itálie),   

o mimořádné stipendium za fotografování imatrikulace a prvních ročníků do ISu – 
Šmach.                                        

 
5. Informace projektového oddělení: 

- PO informovalo o stavech ESF projektu a ERDF projektů v rámci OP JAK. 
- ERDF – „Dopis pro Ježíška“ – dodané požadavky jednotlivých kateder, přes 70 mil.  



 

 

 

- ESF – dostatek případných nákladů, je potřeba zajistit aktivity od kateder, nedostatek 
informací. 

- Návrhy pro ESF – zatím zájem jenom ze strany KHP a KKI: 
o podpora MIK, zatraktivnit, možnost zaměstnat manažera případně dramaturga, 

podpora propagace kurzů, inovace, 
o konzultace s uchazeči – využít nabídky přes Informační centrum JAMU, 
o kurzy první pomoci, bezpečnost práce pro studenty, různá školení – možnosti 

využití paušálních nákladů, 
o podpora zájemců o studium – propagace na středních školách a konzervatořích, 
o poradentství pro studenty – rozvoj, profesní poradenství, kurzy self managmentu,  
o mobility virtuální, hybridní – zvážit možnosti využití. 

- Informace ohledně hostování zahr. pedagogů (NPO_MKČR) – musí to být někdo, kdo ještě 
nehostoval. Žádosti lze podávat od 1. 11. do 30. 11. 2023.  

- Green Deal – avízo výzvy, VŠ rozděleny do skupin. Realizace je 2024–2025 a alokovaných 
10 mil. 
 

6. Informace MgA. Peclové: 
- 8.–10. dubna 2024 realizace tradiční akce KHP SYMPOSIUM: Umění | Hudba | 

Management, místo konání: KUMST Brno. V roce 2024 půjde o desátý ročník sympozia. 
- Hlavní témata: využívání digitálních technologií, udržitelnost z pohledu ekologie a řízení 

uměleckých institucí v souvislosti s rozvojem publika. Hosté z mezinárodního i českého 
prostředí. 

- Součástí budou také workshopy – marketing, právo, stress management apod. 
- Program je obohacen o oslavu 30 let existence KHP – setkání absolventů a další aktivity, 

které obohatí program. 
- Zapojení dalších univerzit: tradičně HF JAMU, HAMU a VŠMU, nově UTB a MUNI. 
- Rozpočet – cca 380 tis. zdroje PPSŘ, FPSRVČ, dále podání žádostí o dotace: ambasáda 

USA, dotace se záštitou od města Brna, individuální dárci, nadace Sofie, PPF ad. Dále 
v jednání náhradní zdroj za zrušené CRP. 

 
 

 
Příští řádné KD proběhne v pondělí 23. 10. 2023 v 9:30. 

 
 
 

Zapsala     Verifikovala 
Ing. Tatiana Himerová     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 
     děkanka HF 


